
 
 

 

BRM.0012.7.4.2023 

 

Protokół Nr 47/2023 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 18 kwietnia 2023 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36. 

______________________________________________________________ 

 

 

Czas z trwania posiedzenia: 11.30 – 11.50. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członkowie Komisji    - Jacek Bętkowski, 

     - Damian Polak. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

• Pan Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi.  
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 46/2023 z posiedzenia Komisji z 21.03.2023 r. 

4. Informacja dotycząca działalności Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 46/2023 z posiedzenia Komisji z 21.03.2023 r. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 46/2023 z posiedzenia Komisji z 21.03.2023 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. Się – 0. 

 

Ad 4. Informacja dotycząca działalności Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił materiał. 

Ponadto dodał, że w I kwartale 2024 r. może zostać zachwiana stabilność finansowa 

Stowarzyszenia LGD w zakresie bieżącego finansowania na utrzymanie etatów oraz 

biura.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała, czy istnieje jakiś plan na utrzymanie Stowarzyszenia LGD w okresie 

przejściowym do chwili uruchomienia środków z Urzędu Marszałkowskiego.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Odpowiedział, że będzie wnioskował do Pani Skarbnik o zwiększenie składki 

członkowskiej. W tej chwili jest to 75 tysięcy złotych rocznie, a po zwiększeniu 

wynosiłaby około 85 tysięcy złotych.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała, kiedy będzie to procedowane. 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Odpowiedział, że już przygotował projekt uchwały, który zostanie poddany pod 

głosowanie w maju na wolnym zebraniu członków po ówczesnej rozmowie  

z p. Skarbnik. 

 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Dodał, że wszystkie LGD miejskie również będą miały problemy finansowe.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przyznał rację Radnemu tłumacząc, że wszystkie LGD miejskie są finansowane  

z jednego funduszu, czyli Europejskiego Funduszu Społecznego.  

 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Zapytał,  przez kogo będzie powoływana planowana kontrola. 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Odpowiedział, że to będą pracownicy biura, którzy kontrolują projekty. 
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Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Poprosił, aby Komisja była powiadomiona o wynikach przeprowadzonej kontroli.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 
 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

/-/ Ewa Podogrodzka 
 

 

Protokółowała: 

 

/-/ Monika Kozioł 


